
redacció: liniavalles@comunicacio21.com | anuncia’t: 619 13 66 88 – publicitat@comunicacio21.com | administració: facturacio@comunicacio21.com

Les Franqueses pàg 20
Mantenen la petició de
presó per als imputats
en el cas Mercadona

Mollet pàg 11
L’Ajuntament reclama
més recursos per a
l’educació especial

Martorelles pàg 17
Valeo valorarà la possibilitat
de reindustrialitzar la planta

Esports pàg 21
L’EC Granollers cau a la
Bòbila en un gran partit

Cada any es diagnostiquen
250 nous càncers de mama

Els hospitals vallesans apliquen un programa de detecció precoç que arriba a 23.000 dones anualment pàg 3

Granollers pàg 8
El TSJC proposa traslladar
un dels jutjats de reforç
a Sant Feliu de Llobregat

pàg 14

Aigua potable a Gallecs?
Mollet estudia proveir d’aquest servei bàsic els veïns de la zona

Santa Perpètua pàg 19
Isabel García acusa 
Foment de no complir
amb el projecte de la R8

El periòdic gratuït més llegit de la comarca       liniavalles.cat · 30/10/2015 · Núm.541 · Difusió OJD-PGD: 11.025 exemplars setmanals

líniavallès



Per a publicitat: publicitat@comunicacio21.com - 619 13 66 88
| 2 líniavallès.cat 30 octubre 2015



3 | líniavallès.cat30 octubre 2015Reportatge

La prevenció salva vides

Cada any 23.000 vallesanes par-
ticipen en el programa de detecció
precoç de càncer de mama, que es
fa conjuntament als hospitals de
Granollers, Mollet i Sant Celoni i
que permet detectar uns 80 casos
nous. Són dades extretes del pro-
grama de detecció precoç de càn-
cer de mama del Vallès Oriental, fe-
tes públiques amb motiu del Dia
Mundial del Càncer de Mama,
celebrat dilluns passat.

En conjunt, els hospitals de la
comarca diagnostiquen més de
250 nous casos de càncer de mama
i l’índex de supervivència ja supe-
ra el 85%, segons els especialistes.
Fonts de l’Hospital de Granollers
destaquen la importància de de-

tectar la malaltia al més aviat pos-
sible, ja que això “permet que els
tractaments siguin més efectius i
menys agressius”. De fet, el pro-
grama de detecció precoç de càn-
cer de mama ha aconseguit que en
els darrers 10 anys s’hagi reduït en-

tre el 20 i el 30% la mortalitat de
les dones que hi participen.

A través d’aquest programa, el
sistema de salut pública es posa en
contacte amb les dones d’entre 50
i 69 anys per tal de fer-los mamo-

grafies i altres proves si es creu con-
venient. Més del 85% de les dones
citades acudeixen a la consulta. Da-
vant qualsevol sospita d’existència
de la malaltia, la pacient entra en
un circuit de diagnòstic ràpid i, si
es confirma, entra en un circuit de
tractament ràpid. Això permet,
segons l’Hospital de Sant Celoni,
que “en un màxim de 30 dies una
dona diagnosticada pugui iniciar
el tractament”.

LA COMARCA ES TORNA ROSA
Tots els ajuntaments de la co-
marca es van solidaritzar amb les
dones que pateixen càncer de
mama en el Dia Mundial d’a-
questa malaltia i molts dels alcal-
des i regidors dels diferents mu-
nicipis van lluir el característic
llaç rosa a la seva solapa, però a
més d’aquesta acció simbòlica,
també es van fer diferents activitats.

Una de les més destacades va
ser el recital solidari en benefici de
la Fundació Oncovallès que es va
portar a terme a la Sala Tarafa de
Granollers, on Sílvia Rovira i
Marc Vidal, acompanyats pels
Amics de l’Òpera del Vallès Orien-

tal, van interpretar un recull d’à-
ries antigues i cançons populars,
amb un to sensual, femení i molt
personal.

Caldes de Montbui es va om-
plir de xerrades sobre la malaltia

i Martorelles va acollir l’exposició
L’orgull de l’absència, de Judith
Vizcarra, en la qual es mostren fo-
tografies de dones amb aquesta
malaltia. Les dones del Rebrot Te-
atre de Sant Celoni, per la seva
banda, van anar una mica més en-
llà i es van despullar en un calen-
dari benèfic que servirà per re-
captar fons per la lluita contra el
càncer de mama.

CCOO Vallès Oriental també
es va sumar a les reivindicacions
d’aquest dia i va engegar la seva
campanya Càncer Zero, a través
de la qual pretenen eliminar o
controlar l’exposició a agents can-
cerígens en l’entorn laboral. Així
doncs, el sindicat exigeix a les mú-
tues d’accidents de treball i ma-
lalties professionals, responsa-
bles de la seva declaració, que re-
coneguin i registrin els casos de
càncer d’origen professional.

» Cada any els hospitals de la comarca diagnostiquen més de 250 nous casos de càncer de mama 
» El programa de detecció precoç d’aquesta malaltia permet que els tractaments siguin més efectius

Cada any a la comarca es diagnostiquen més de 250 nous casos de càncer de mama. Foto: Arxiu
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Un diari plural Un diari participatiu

Actualitat a la xarxa

A l’acte de constitució del Parla-
ment Carme Forcadell acabà amb
un “Visca la República catalana”!
Finalment convidà els presents a
cantar Els Segadors. Tots els di-
putats dempeus i cantant, els del
PP i C’s amb la boca tancada. No el
saben cantar? Serà que, com
l’himne espanyol no es canta, tam-
poc volen cantar el català, per no
establir diferències? És com a re-
presàlia pels discursos d’en Julià
de Jódar i de Carme Forcadell? La
senyora Inés Arrimadas amb cara
seriosa i els braços creuats és un
exemple de menyspreu i de com
no se sap assumir no ser majoria.
Les seves declaracions posteriors a
l’acte, que no hi ha representació
de la majoria dels catalans entre
els escons de Junt pel Sí i la CUP,
ja és la cançó de l’enfadós. Van de
víctimes, quan s’han passat mesos
i mesos culpant de victimistes als
independentistes catalans, sem-
bla que ara se’ls ha girat la truita.
Les declaracions del senyor Xa-
vier Garcia són d’una baixa quali-
tat democràtica immensa, ame-
naçar a la presidenta que no es
desviï ni un centímetre de la lega-
litat, és d’una gosadia inaudita.
Caldrà que Carme Forcadell tingui
molta mà esquerra i paciència
amb Xavier García i Inés Arrima-
des. Saben que tenen la guerra
perduda al Parlament català, i a
partir d’ara atacaran a fons, sense
perdre ni un segon en fer el “nu-
meret” de cara a la galeria, en una
cursa desenfrenada entre ells. El
Parlament serà el seu aparador i
altaveu, per sortir als mitjans de la
caverna, com a garants de la sa-
grada unitat d’Espanya i penjar-se
medalles per veure qui és més bon
espanyol. S’hi juguen molt a les
generals del 20-D.

4Els segadors
per Jordi Lleal

#JeSuisBacon#VanPerFeina #Contraatac?

4Derecho a la vida i refugiados
per Juan José Conejo 

Vaig sortir enamorat de ‘Molt
soroll per no res’. Aquesta és la
directriu que va donar Àngel
Llàcer al seu equip que repre-
senta el clàssic de Shakespeare
revestit de musical amb el so de
Cole Porter al TNC. 

I a fe que ho aconsegueixen.
Fem-ho! Ho contagien al públic
Let's do it, let's fall in love.
L'aire de festa que s'escampa
per la platea t'acompanya per
sempre, gràcies al text, a les in-
terpretacions, al ball, a la mú-
sica, a la història. A l'amor,
que és un atzar i que tant pot
matar disparant fletxes com
fent trampes. Convit a deixar-
se endur pels impulsos, gaudir
de la vida, celebrar el desig i
cantar el plaer, anota el dra-
maturg Marc Artigau. I Joa-
quim Anyó ha trobat la petja de
Joanot Martorell, i el seu Tirant
lo Blanc, en la comèdia de Sha-
kespeare. Carmesina, Hero,
Plaerdemavida, Beatrice, Dia-
febus, Benedicte. Personatges
emmirallats entre Stratford i
València. 

Segur que el somni etern de
l'amor ben reflectit al Tirant és
al Soroll. I en d'altres fonts com
la que apareix al bell mig de l'es-
cenari del TNC. Situacions i

personatges que Llàcer fa ballar
fins al Hollywood dels 50. El po-
der de l'amor, de l'alegria, la fe-
licitat, com ens transforma, i al
mateix temps adonar-se de la
seva feblesa, fragilitat, incerte-
sa, això és al Soroll. 

Fer enamorar Benedicte i
Beatrice, hàbils, àgils, desperts
en la paraula i convençuts que
no caurien en aquesta teranyi-
na, o fer trontollar l'amor pur del
jove Claudio i d'Hero, per un en-
gany enverinat. Tot és tan fràgil,
tot és tan ferm quan sentim
aquest Soroll. Impossible estar
enamorat i ser assenyat, fins al
ridícul a vegades. 

El seu batec, el seu soroll, el
de dos cossos buscant-se, aca-
ronant-se, estimant-se. Quin
goig, aquest soroll del TNC;
quin contrast amb l'altre soroll
d'aquests dies, el que pregona
la Guàrdia Civil i la fiscalia. El
de les caixes de cartró, prota-
gonistes en els escorcolls, pro-
tagonistes també quan són ur-
nes querellades com al 9-N.
Comptem que tot acabi sent so-
roll per no res, i que no s'es-
tronqui la festa.

Article publicat a
El Punt Avui

Europa se enfrenta a la peor cri-
sis de refugiados desde la Se-
gunda Guerra Mundial por esta
razón apelo al tribunal de la con-
ciencia. Según la Declaración
Universal de los Derechos Hu-
manos, en caso de persecución
toda persona tiene derecho a
buscar asilo en cualquier país.
Los refugiados no son inmi-
grantes en busca de mejores
condiciones económicas, les
mueve la fuerza mayor de luc-
har por sus vidas.

La ley internacional prote-
ge a los refugiados, ya que dic-
ha ley les da el derecho a ser
acogidos sin que los países
pongan impedimentos. Tam-
bién les apoya la Convención
sobre el Estatuto de los Refu-
giados de las Naciones Unidas:
“Ningún país contratante pue-
de expulsar a refugiados bajo
ninguna razón”. Estas son dos
pruebas fehacientes a favor de
los refugiados contra cualquier
otro argumento.

Traigamos ahora a la me-
moria la Declaración sobre el
Asilo Territorial: “Ningún refu-
giado puede tener la negativa de
admisión en la frontera o, si hu-
biera entrado en el territorio en
que busca asilo, la expulsión o
la devolución obligatoria a cu-
alquier Estado donde pueda
ser objeto de persecución”. Ter-
cera prueba evidente que de-
muestra que, según las muertes
acaecidas, la sensibilidad hu-
mana no está de moda.

A pesar de que existen de-
rechos que les protegen, han
muerto más de 1.800 refugiados
en el primer semestre de 2015.
Es necesario tomar medidas
urgentes para frenar esta tra-
gedia humana. Este es un de-
bate en el que la ética y la mo-
ral deberían triunfar sobre los
intereses políticos y económicos.
Tienen derecho a la vida, de
nuevo apelo a la conciencia y a
la Declaración Universal de los
Derechos Humanos.

@erichpunti: No hi ha res que faci més
pànic a l'estat que la independència la porti
la 'burgesia' catalana juntament amb l'es-
querra rupturista.

@jflabertos: Además de otorgar impor-
tancia y solemnidad a la declaración del
Parlament, ¿cuál era el objeto de la com-
parecencia sin preguntas de Rajoy?

@edu-tarres: Caldria veure quins embotits
analitza l'OMS per dir que provoquen
càncer. No fotem, no és el mateix un d’in-
dustrial que una llangonissa de casa.

per Xavier Graset

4Soroll



Per a publicitat: publicitat@comunicacio21.com - 619 13 66 88 5 | líniavallès.cat30 octubre 2015



| 6
Envia’ns les teves cartes a: opinio@comunicacio21.comlíniavallès.cat 30 octubre 2015

@BernatDedeu: Dispenseu, però fer una
declaració de desobediència quan no has
estat capaç ni d'investir un president és
una cagada monumental...

@jorge-santos99: Gane quien gane este
mundial, lo de hoy es una patada al moto-
ciclismo. Seas de quien seas. Y sin sanción,
Dorna lo ha hecho peor que Rossi.

@sergipicazo: Un altre cop igual! Fer servir
l’expressió “Terrorisme anarquista” de-
monitza, desinforma i no és rigorós amb la
veritat.

Opinió en 140 caràcters

Dels creadors de la FP de Torero, ara ar-
riba, també de la mà del Gobierno del
PP, la FP de Mestressa de casa. Llegim
la competència general del títol perquè
resulta ben curiosa.

La competència general del títol
consisteix a realitzar activitats domès-
tiques de neteja, cuina, cura de roba i su-
port a persones en l'àmbit domèstic, així
com realitzar operacions bàsiques de ne-
teja en edificis, oficines i locals comer-
cials, seguint instruccions i respectant les
normes de qualitat, observant les nor-
mes vigents mediambientals i de segu-
retat i higiene en el treball, i comunicant-
se de forma oral i escrita en llengua cas-
tellana i, si escau, en la llengua cooficial
pròpia així com en alguna llengua es-
trangera. 

Ja m'imagino al claustre de profes-
sors: Don Limpio, el majordom del
"cotó no enganya", i Bárcenas, expert en
blanquejar diners. Els mòduls (reals, no
me'ls invento) seran, entre d'altres,
"Manteniment de peces de vestir i roba
de llar", "Cuina domèstica", "Neteja de
domicilis particulars, edificis, oficines i
locals" o "Neteja amb màquines".

No cal dir que la creació d'aquesta
Formació Professional em sembla una
mesura genial, perfecta. Especialment
per justificar sous al Ministeri d'Edu-
cació, Cultura i Esport. En comptes de
tenir un paio en un despatx llegint el
Marca, és millor ordenar-li que s'inventi

programes de formació amb una apli-
cació bastant irreal en el món laboral
(rentar i planxar roba o escombrar i fre-
gar terres, potser m'equivoqui, però
em sembla que no justifiquen 2.000 ho-
res de formació). I és que aquest fun-
cionari pot tenir la temptació de realit-
zar tasques complicades del tipus: com
dir-los als joves sense insultar gaire la
seva intel·ligència que, després de tants
anys de formació, potser acabin treba-
llant en un Starbucks de Berlín, inten-
tant desxifrar les paraules Mocha Frap-
puccino amb accent alemany.

D’ofertes de formació en tenim per
crear un museu, però i d’ofertes laborals?
¿Per què aquest mateix funcionari, que
acabarà inventant la FP de treure mocs
del nas, no inverteix la seva capacitat in-
tel·lectual en desenvolupar un projecte
de FP dual potent en el qual les empre-
ses ofereixin formació remunerada a es-
tudiants que es combini amb formació
acadèmica en les escoles?

En fi, em quedo sense paraules. Ara
els masclistes exigiran un títol de FP en
tasques domèstiques a les seves parelles
dòcils, mentre ells perpetuen la menti-
da que no saben posar la rentadora. Això
sí, i ara que no ens sent ningú: ¿podrem
(aprofitant l’avinentesa) signar un con-
veni de Formació en Centres de Treball
perquè els estudiants puguin venir a fer
pràctiques a casa, a precari, és clar? A
grans mals, grans remeis.

4La FP de Mestressa de casa
per Àlex Ribes (@blogsocietat)    

Benvolguts,
Ja està bé. Ja està bé, no?
Heu aconseguit, amb perdó, fer-me

enfadar. Fins aquí podíem arribar. Per-
doneu-me, però fins aquí podíem arri-
bar, si us sembla bé. Valorem-ho. Crec
que podríem arribar fins aquí i prou, tot
i que estic obert a parlar-ne. A parlar-ne
una vegada més. Com vam fer fa unes
setmanes, en una reunió fantàstica i
constructiva que vam tenir amb vosal-
tres. En guardo un gran record, since-
rament. I la factura també la guardo,
però em quedo amb el record, la corte-
sia i les bones maneres. Cal ser positiu.

Creia que amb la conversa que vau
tenir, amb perdó, amb el nostre direc-
tor de Relacions Internacionals, l'Albert
Soler, tot quedaria aclarit. Que el diàleg,
la pedagogia, les disculpes, el paga-
ment de la primera multa, el perdó per
ser com som i els tímids somriures ho
acabarien calmant tot. Però no, no ha es-
tat així. I no ho entenc. Perdoneu-me,
però no ho entenc, si em permeteu no
entendre-ho, i ja disculpant-me d'antuvi.
Perquè aquella estratègia d'entesa i de
ponts eterns era #BonaPerAlBarça i
#BonaPerALaUEFA.

Què devia poder fallar, què no va ser
capaç de transmetre prou bé l'Albert,
l'home empàtic que entén la causa de la
llibertat d'expressió perquè va col·labo-
rar en la fundació de l'emblemàtica So-
cietat Civil Catalana? Què no va ser ca-
paç de comunicar prou convincent-
ment l'Albert, l'exsecretari d'Estat de l'Es-
port que va afirmar en una entrevista a
La Vanguardia (10/07/11) que no hi hau-
ria seleccions catalanes oficials perquè
"una part no pot jugar contra un tot"?
Quina part de les explicacions sobre el
nostre país i la nostra convivència cal-
dria que remarquéssim una mica més,
amb perdó, malgrat els nostres esforços?
Crec que ja ho hem fet tot i amb els mi-
llors representants. Si cal, però, estic dis-
posat a fer-ho ara jo personalment, una
vegada hàgim pagat la segona multa
amb una propina del 20% que afegirem

amb molt de gust. Em desplaçaria jo ma-
teix cap a Nyon després de passar pel
banc, si ho voleu, i en un matí desenca-
llaríem la situació. El dia que us anés bé,
a l'hora que em digueu. I ja em pagaria
jo el vol, de veritat, no patiu. Nosaltres
ens encarregaríem del vol, de l'hotel, de
les pastetes i dels bombons, com sem-
pre. I de la vaselina.

Tot sigui per poder demanar-vos
disculpes novament i explicar-vos mi-
llor, cara a cara, amb encara més pe-
dagogia, el perquè de tot plegat. Segur
que ho entendreu, dirigents meus.
Procuraré ser encara més convincent
que l'Albert. Encara més, si cap. Ara bé,
també us avanço una cosa amb segu-
retat i fermesa: espero, perdó, que, per-
dó, no es torni, perdó, a repetir, ai ma-
rededéu, perdó, una sanció, perdó,
perdó, com aquesta. És sobrepassar
una línia vermella que no estem dis-
posats a tolerar massa i que avui ma-
teix dibuixarem dos metres més en-
davant perquè tingueu camp per cór-
rer fins al dia 4 de novembre, quan ju-
guem el pròxim partit de Champions al
Camp Nou. I allà, quan rebem la tercera
multa, tornarem a dibuixar-la uns me-
tres més enllà amb una cara de dis-
conformitat que jo mateix me la ima-
gino i ja se'm posa la pell de gallina.
Però ho farem perquè serà llavors
quan, malgrat tot, caldrà esprémer al
màxim la via del diàleg i la calma, i serà
llavors quan arribarem per fi a un
acord que farà que mai més hagi d'es-
criure una carta plena d'enuig mode-
rat i de contundència relativa per de-
fensar discretament i amb concòrdia els
interessos del nostre club. Ai, disculpes
també per aquesta última frase, sens
dubte excessiva. Disculpes sinceres.

Esperant rebre el número de comp-
te per fer l'ingrés al més aviat possible,
rebeu una cordial salutació d'un presi-
dent que ara i aquí certifica que mai nin-
gú no ens podrà tòrcer.

Atentament dolgut,
Josep Maria Bartomeu

4Carta [apòcrifa] de Josep Maria
Bartomeu a la UEFA

per @modernetdemerda 

Un diari obert
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Els jutjats de Granollers seguei-
xen en el punt de mira. Després
que s’aconseguís la creació de dos
jutjats de reforç al municipi, ara
el Tribunal Superior de Justícia
de Catalunya (TSJC) vol em-
portar-se’n un a Sant Feliu de
Llobregat. Així ho va proposar la
junta de govern de l’alt tribunal
en resposta a una comunicació
del Departament de Justícia on
exposava la proposta de creació
de nou jutjats nous a Catalunya
per a l’any 2016, entre els quals
hi havia els dos jutjats de primera
instància al partit judicial de
Granollers, que ja van començar
a funcionar el setembre passat.

Aquests dos jutjats van ser
reclamats de manera conjunta
per jutges, advocats i procura-
dors per solucionar els proble-

mes de sobrecàrrega de treball
que pateixen els set jutjats de
Granollers. Actualment, aquests
dos jutjats han assumit tots els
temes de família i incapacitat
que entren a primera instància,
a banda de part de les execu-
cions de sentències pendents.

Aquesta nova proposta del
TSJC ha molestat jutges i advo-

cats. El degà del col·legi d’advo-
cats de Granollers, Josep Medi-
na, assegura que “amb aquests
dos nous jutjats de reforç, Gra-
nollers encara està per sobre de
la càrrega de treball mitjana de la
justícia del país” i demana al
TSJC que si Sant Feliu necessita
un jutjat que li’n donin un, però
“sense treure el de Granollers”.

El TSJC vol traslladar un dels jutjats de reforç de la ciutat. Foto: Google Maps

El TSJC proposa traslladar un 
dels jutjats de reforç del municipi
» L’alt tribunal vol que l’òrgan s’ubiqui a Sant Feliu de Llobregat
» El degà dels advocats, Josep Medina, demana que no es faci

Demanen reindustrialitzar
Autoliv per evitar el tancament
LABORAL4El comitè d’empre-
sa d’Autoliv ha plantejat a la di-
recció una alternativa indus-
trial per evitar el tancament de
la planta de Granollers. 

L’empresa manté la decisió
de tancar la fàbrica, però en les
darreres reunions mantingu-
des aquesta setmana s’ha mos-
trat “disposada a tractar algunes
de les propostes plantejades”
pels treballadors, segons ha ex-
pliquen membres de CCOO,
sindicat majoritari en el comitè
d’empresa d’Autoliv. 

CCOO ha manifestat el seu
“rebuig a la decisió de la direc-

ció” i insta l’empresa a “negociar
un pla de reindustrialització
que garanteixi la continuïtat de
l’activitat i de l’ocupació” de la
planta, en funcionament des de
l’any 1973. El sindicat també de-
nuncia que, en els últims anys,
la multinacional ha registrat
una disminució progressiva de
la plantilla.

Autoliv, dedicada a la fabri-
cació de cinturons de seguretat,
va comunicar la setmana pas-
sada la decisió de tancar la seva
planta del municipi, que ac-
tualment dóna feina a 290 per-
sones.

CULTURA4Durant tota aquesta
setmana s’està portant a terme la
Primera Setmana Apropa Cul-
turaamb l’objectiu de sensibilit-
zar la societat sobre la impor-
tància de l’accés a la cultura de les
persones que més ho necessiten.
La iniciativa compta amb la par-
ticipació de 55 equipaments de tot
Catalunya, entre els quals també
hi ha el Teatre Auditori de Gra-
nollers.

Les activitats que s’estan fent
aquesta setmana són molt diver-

ses i van adreçades a les persones
ateses per les entitats socials. 

En concret, el Teatre Audito-
ri de Granollers ha organitzat di-
verses visites guiades, una xe-
rrada amb els artistes de l’espec-
tacle El eunuco i un taller de mu-
sicoteràpia amb Mateo Aregay, di-
rigit a persones amb discapacitats
intel·lectuals. Alguns equipaments
han augmentat el nombre de lo-
calitats de la seva programació ha-
bitual destinades a Apropa Cul-
tura amb un preu màxim de tres

euros, d’altres han organitzat tro-
bades especials entre els grups so-
cials i els artistes, d’altres han pre-
parat tallers, visites guiades, for-
macions i activitats que fan pujar
a l’escenari persones amb disca-
pacitat i d’altres destinaran la re-
captació d’algun dels seus espec-
tacles al programa. En total, du-
rant aquesta setmana, les entitats
socials realitzaran més de dues-
centes sortides culturals per tot
Catalunya amb propostes de tea-
tre, dansa, circ i música.

Ensenyament | Creen la primera cooperativa gestionada per alumnes
Dimarts passat l’institut Antoni Cumella va constituir la primera cooperativa gestionada per alumnes
d’un centre públic de secundària de la comarca. La cooperativa, que porta el nom de Handwork, està
formada per alumnes de tercer i quart de l’Aula Oberta i tots desenvoluparan activitats productives i 

econòmiques amb l’objectiu de posar a la venda productes artesanals o realitzar activitats i serveis. 

Redacció
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La cultura, més a prop de tothom

Detall del cartell de la Primera Setmana Apropa Cultura. Imatge: TAG

L’entrada de la planta d’Autoliv a Granollers. Foto: Google Maps



9 | Granollers líniavallès.cat30 octubre 2015

Es debatrà el canvi de nom 
de la plaça Manuel Montañá

SOCIETAT4Finalment la CUP
ha aconseguit el que volia: la ciu-
tat debatrà el canvi de nom de la
plaça Manuel Montañá. L’al-
calde, Josep Mayoral, ha enca-
rregat al regidor Albert Camps
la convocatòria de la comissió
del nomenclàtor que ha de dis-
cutir la proposta presentada pel
grup municipal de la CUP per
canviar de nom la plaça. 

Manuel Montañá va ser un
home de la ciutat que va morir
a la batalla de l’Ebre on lluita-
va com a alferes provisional
dels militars que van protago-
nitzar l’aixecament contra el
govern de la Segona República.
Albert Camps haurà d’assumir

les tasques referents a la pre-
paració de la convocatòria per
tractar el canvi de nom de la
plaça, la CUP proposa que re-
cuperi el nom de plaça Boada,
el que va tenir entre els anys
1830 i 1941.

En un comunicat, la CUP as-
segura que ha decidit “deixar so-
bre la taula la proposta de reso-
lució que vam presentar a l’es-
pera que la Comissió de No-
menclàtor sigui convocada
abans del següent Ple”. A més,
la CUP ha agraït el suport de to-
tes les persones que es van ad-
herir al manifest Fora noms
franquistes de les places de
Granollers. Feixisme mai més!

Després de 18 anys, el carrer An-
selm Clavé tornarà a ser un es-
pai de descans i conversa. Dis-
sabte passat, l’Associació Cultu-
ral de Granollers i Gran Centre
van signar un conveni per recu-
perar la campanya Seu, guaita i
fes-la petar. Aquesta campanya,
que es va posar en marxa l’any
1997 però després va desaparèi-
xer, consisteix que els botiguers
posin cadires de boga davant els
seus comerços per convidar a la
conversa i a facilitar la relació so-
cial entre els ciutadans, a part de
recuperar la vella costum de
treure les cadires al carrer per xe-
rrar amb el veïnat.

Molts botiguers encara con-
serven antigues cadires de vímet
que treien al carrer per oferir-les
a tothom qui volgués fer un pe-
tit descans en el camí. Ara, po-
dran ser restaurades per ells
mateixos, si ho desitgen, o bé
mantenir-les tal com estan.

El president de l’Associació
Cultural, Ricard Caussa, re-
marca que “els nous botiguers
podran participar d’aquesta
campanya, perquè també po-

dran disposar de cadires de ví-
met”. Segons Caussa, després de
quasi 20 anys de la creació de la
proposta, Seu, guaita i fes-la pe-
tar, aquesta segueix tenint molt
sentit, perquè “tenim un espai
adequat per fer-ho”. El president
de l’Associació Cultural confes-
sa que “amb el temps ens hem
acomodat i ho hem deixat de
fer”, però diu que “sempre va bé
un lloc on poder conversar o
simplement descansar i mirar el
nostre voltant”.

A més, segons afirmen els
seus impulsors de la proposta, la
recuperació d’aquesta iniciativa
permetrà potenciar una mica
més el comerç de proximitat i
que la gent pugui gaudir de l’en-
torn on estan ubicats els dife-
rents comerços de la ciutat.

La nova presidenta de Gran
Centre, Laura Sabatés, consi-
dera que aquesta campanya és
un gran reclam que pot benefi-
ciar els comerços del centre de
la ciutat.

Presentació de la campanya Seu, guaita i fes-la petar. Foto: Gran Centre

El carrer Anselm Clavé 
tornarà a tenir cadires de vímet
Redacció
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La CUP vol que l’espai es digui plaça Boada. Foto: Google Maps
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El conflicte que ha viscut durant
el darrer any la Unitat de Suport
a l’Educació Especial (USEE) de
l’escola Sant Vicenç ha posat de
relleu les mancances que existei-
xen en aquest sentit a Mollet.
Per aquest motiu, tots els grups
municipals, a iniciativa de Can-
viem Mollet, han acordat reclamar
a Ensenyament que augmenti els
recursos que dedica a l’educació
especial al municipi.

El regidor de Canviem Mollet,
Gabriel Espinosa, recorda que la
Generalitat ha reduït el pressupost
d’educació a Catalunya un 22% en
quatre anys, i que el personal
dels centres públics ha minvat un
17%, cosa que “ha fet que s’hagin
hagut de tancar escoles i que al-
tres estiguin al límit de la seva ca-
pacitat”. Espinosa remarca que

“Mollet és líder en temes d’edu-
cació especial i s’ha de preservar”.

El regidor d’Educació, Raúl
Broto, assegura que Mollet “sem-
pre ha apostat per l’educació es-
pecial” i assegura que la ciutat ne-
cessita més recursos. 

La regidora republicana, Mar-
ta Vilaret, destaca que “no es pot
tenir una escola inclusiva sense

destinar-hi recursos”. El mateix
pensa la regidora de C’s, Elena
Cisneros, que insta Ensenyament
a “garantir la bona educació dels
infants molletans”.

Per últim la regidora del PP,
Susana Calvo, carrega contra la
Generalitat i demana al Govern
que “es posi a treballar en allò que
realment importa”. 

Una de les protestes dels pares del Sant Vicenç. Foto: AMPA Sant Vicenç

L’Ajuntament reclama més
recursos per a l’educació especial 

» La petició es produeix arran del conflicte viscut l’any passat 
a l’escola Sant Vicenç per la supressió d’un educador especial

Lluís Martínez Camps, 
nou Síndic Personer de Mollet 
SOCIETAT4L’actual Síndic Per-
soner de la ciutat, Vicenç Vila, ja
té substitut. Serà Lluís Martínez
Camps, que ocuparà el càrrec
durant els pròxims cinc anys.
Martínez Camps, veí de Mollet,
té una dilatada trajectòria pro-
fessional en direcció d’empreses
de primer nivell i una llarga ex-
periència en diferents àmbits de
participació ciutadana i de ser-
vei a l’usuari. 

El nou síndic serà nomenat
en el pròxim ple extraordinari
del 9 de novembre i, a partir d’a-
quell moment, s’encarregarà de
defensar els drets dels veïns da-
vant dels actes de l’administra-
ció local i de vetllar perquè el
consistori resolgui les sol·licituds

i els recursos que no s'hagin
solucionat per la via habitual en
qüestions que són competència
de l’Ajuntament, així com dels
organismes autònoms i les em-
preses municipals.

Lluís Martínez Camps és
economista, Màster en Admi-
nistració d’Empreses i diplomat
per IESE. Ha ocupat càrrecs de
màxima responsabilitat en em-
preses com ara AGBAR, AAC
Grup o el Consorci de la Zona
Franca. Pel que fa la seva rela-
ció amb la ciutat, Martínez
Camps, entre altres experièn-
cies, ha estat president del
Consorci Sanitari de Mollet del
Vallès o Conseller de Mollet
Impulsa. 

ECONOMIA4L’any vinent els
molletans seguiran pagant els
mateixos impostos que enguany.
El Ple de l’Ajuntament ha aprovat
les ordenances fiscals i els preus
públics, que es mantenen conge-
lats, amb l’excepció de la inclusió
de noves bonificacions mediam-
bientals i de foment de l’ocupació.
Així doncs, sembla que finalment
CDC i C’s han arribat a un acord
amb el PSC per donar-li suport en
aquest sentit, després que la set-
mana passada ambdues forma-

cions asseguressin que no dona-
rien suport a cap mesura que no
s’ajustés a les propostes amb les
quals es van presentar a les elec-
cions municipals.

Des del govern local recorden
que aquest ja és el tercer any con-
secutiu que no s’augmenten els
impostos. El regidor de Serveis
Econòmics, Josep Maria Garzón,
remarca que “els molletans es
beneficiaran d’aquesta congelació
en els impostos més comuns,
com  ara l’IBI, l’impost de vehicles,

la taxa d’escombraries o la de
l’aigua, de manera que seguiran
pagant un 12,6% menys que els
ciutadans de la resta de la pro-
víncia de Barcelona”.

Les ordenances i preus públics
han comptat amb el vot a favor de
PSC, CDC, C’s i PP i l’abstenció de
Canviem Mollet i ERC. Des de
Canviem Mollet asseguren que es
van abstenir perquè “hi ha fór-
mules fiscals alternatives per arri-
bar a la igualtat social amb més
eficàcia”.

Política | Els plens municipals es podran veure en qualsevol moment
A partir d’ara els plens municipals es podran visionar en qualsevol moment. L’Ajuntament els 

deixarà penjats de manera permanent en un espai públic habilitat i publicitat al web municipal. Fins
ara els plens només eren retransmesos per internet en el mateix moment de la seva celebració. La

proposta, que va ser presentada per ERC, es va aprovar per unanimitat al ple de dilluns passat.

Redacció
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Els impostos, congelats

Els molletans seguiran pagant els mateixos impostos que enguany. Foto: Arxiu
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Merck augmentarà la plantilla
als dos centres del municipi 

OCUPACIÓ4La multinacional
alemanya Merck ratifica el seu
compromís amb Mollet. Aques-
ta setmana, el director de la
planta del municipi, Sergi Vilar,
ha comunicat a l’alcalde, Josep
Monràs, que seguiran invertint
en els dos centres de farma-
cèutica i química instal·lats a la
ciutat i que augmentaran la
plantilla en un 10%. Actual-
ment, Merk compta amb 473
treballadors i, des de fa aproxi-
madament un any, s’han incor-
porat 116 persones, de les quals
el 45% són molletans.

Pel que fa les inversions a la
planta química, s’estan execu-
tant 11 milions d’euros fins a
principis de 2016.

En el cas de la planta far-
macèutica, des de 2015, s’està
invertint una mitjana de més de
set milions d’euros l’any o es
preveu una inversió de més de
20 milions d’euros en un perío-
de de tres anys. 

L’alcalde ha agraït “l’aposta
que la multinacional alemanya
està fent per la ciutat“ i afegeix
que “des de l’Ajuntament se-
guirem treballant per ajudar a
fer realitat bones notícies com
aquesta”. Unes notícies que “re-
percuteixen directament sobre
els molletans en consolidar-se
iniciatives centrades en l’acti-
vació econòmica i la creació de
llocs de treball, dues de les nos-
tres grans prioritats”.

L’Ajuntament de Mollet estu-
diarà la viabilitat que els veïns de
Gallecs puguin disposar d’ai-
gua potable a les seves llars
provinent de la xarxa pública.
Actualment els residents a
aquesta zona no disposen d’a-
quest servei bàsic i l’aigua l’ob-
tenen dels seus pous particulars.

ERC i C’s també demanen a
l’Ajuntament que estudiï la ins-

tal·lació d’una font d’aigua po-
table i uns lavabos públics a la
zona del pla de l’església. El re-
gidor republicà, Josep Gordi,
remarca que s’ha de millorar
l’entorn i “estaria bé posar-hi
una font i uns lavabos per als vi-
sitants, renovar els panells in-
formatius i implantar un siste-
ma de recollides d’excrements
de gossos”. En aquest mateix
sentit es manifesta el portaveu
de C’s, Francisco Muñoz, que
afirma que aquestes mesures
servirien per “millorar  l’expe-
riència dels visitants a l’espai ru-

ral, ja que cada vegada hi ha més
afluència de gent”.

Des de l’Ajuntament recorden
que només el 51% de l’espai ru-
ral de Gallecs correspon a Mollet
i, per tant, asseguren que acon-
seguir dotar l’espai de serveis “no
serà una cosa fàcil”.

A banda d’això, el consisto-
ri també demanarà al Departa-
ment de Territori i Sostenibili-
tat de la Generalitat i a l’Incasòl
que accelerin els tràmits de dis-
cussió, valoració i aprovació del
Pla Especial del Parc Territorial
de l’Espai Rural de Gallecs.

L’Ajuntament estudiarà com proveir d’aigua potable els veïns de Gallecs. Foto: Arxiu

Mollet estudia proveir d’aigua
potable els veïns de Gallecs

Redacció
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Merck augmentarà la plantilla a les plantes de Mollet. Foto: Google Maps
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Sergi Mingote, vocal de 
la Federació de Municipis

POLÍTICA4L’alcalde, Sergi Min-
gote, serà un dels nous vocals de
la Federació de Municipis de
Catalunya (FMC). Mingote va ser
escollit en el càrrec durant la 26a
assemblea general de la FMC que
es va celebrar divendres passat al
saló del Tinell de Barcelona i que
va estar presidida per l’alcalde de
Mollet, Josep Monràs. En l’as-
semblea també es va renovar el
comitè executiu i el consell na-
cional de la FMC.

Segons Sergi Mingote, “la
FMC és un bon instrument per
continuar construint Catalunya
des del món local”, i remarca

que “per a Parets és important
formar part des dels òrgans de
govern”.

A més de la renovació dels
seus integrants, la FMC, que
continuarà presidida per l’al-
calde de Pineda de Mar, Xavier
Amor, va aprovar la Memòria
d’activitats i de gestió de l’any
2015; els comptes anuals de l’e-
xercici 2014; la constitució d’u-
na comissió per elaborar una
proposta de modificació dels
estatuts de l’entitat i un acord
per començar a debatre sobre
la unitat del municipalisme
català.

Ara Parets ERC reclama al go-
vern municipal que convoqui
una comissió informativa per
esclarir el contenciós del futur po-
lígon sector UP5, ubicat al Circuit
de Catalunya.

Segons va denunciar CiU,
durant la campanya electoral,
aquest contenciós podria costar
2,9 milions d’euros a les arques
municipals i ERC vol que l’A-
juntament els faciliti tota la in-
formació i documentació sobre
aquest tema.

Segons ERC, l’any 2006 l’A-
juntament va adjudicar a l’UTE
Circuit Deumal Barnasfalt, per un
import de 6,5 milions d’euros, la
gestió urbanística d’aquest sector,
situat molt a prop de l’empresa
Nutrexpa, i on l’equip de govern
d’aleshores volia instal·lar-hi un
nou polígon industrial que gene-
rés més activitat econòmica al
municipi. Però fa dos anys i mig

una sentència del Tribunal Su-
perior de Justícia de Catalunya va
anul·lar l’adjudicació de la gestió
urbanística d’aquest sector pel sis-
tema de reparcel·lació, arran d’un
recurs d’apel·lació d’una de les
propietàries de part dels terrenys
afectats.

ERC alerta que, el 15 d’octubre
passat, la Junta de Govern “va ad-
judicar 19.360 euros a la con-
tractació de l’empresa Nucli Ad-
vocats, SLP, per l’assessorament

jurídic per poder liquidar el con-
tracte de gestió d’aquest àmbit ur-
banístic on s’hi havia de condi-
cionar un nou polígon industrial”
i reclama que se’ls informi.

Des de l’Ajuntament recorden
a ERC que sempre tracten “els
dubtes i requeriments dels grups
de l’oposició a les comissions
informatives sectorials”, perquè
“la nostra voluntat és aconseguir
la màxima comunicació i trans-
parència”. 

Plànol de situació del sector UP5 Circuit. Foto: Ara Parets ERC

ERC reclama una comissió
informativa sobre el sector UP5

Reconeixement | Accèssit del Premi Teresa Rovira per a Can Butjosa
El projecte Viatges de l’Andana 9 i 3/4 de la Biblioteca Infantil i Juvenil Can Butjosa ha estat 

guardonat amb l’accèssit del III Premi Teresa Rovira, concedit pel Servei de Biblioteques Públiques
de Catalunya, i que reconeix iniciatives innovadores en les biblioteques públiques. Aquest projecte es

va iniciar l’any passat i té la finalitat d’apropar la literatura a través de l’experiència i les emocions. 

Redacció
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Nou Comitè executiu de la FMC, del qual forma part Mingote. Foto: FMC
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Martorelles / Sant Fost

Els avis amb mobilitat reduïda
tindran més fàcil l’accés al Casal
SOCIETAT4En unes setmanes,
les persones amb mobilitat re-
duïda podran accedir més fà-
cilment a les instal·lacions del
Casal d’Avis. I és que l’Agrupa-
ció de Jubilats i Pensionistes de
la Llagosta està portant a terme,
amb la col·laboració de l’Ajun-
tament, diferents millores en
aquest equipament. Una de les
més destacades és la instal·lació
d’una porta automàtica per fa-
cilitar l’accés a l’edifici. També
està previst canviar la rampa
que hi ha a l’entrada per una que
estigui en millors condicions.

Entre les millores que ja
s’han portat a terme, destaquen
la col·locació de cortines a la sala
situada a la primera planta per
tal de poder fer, a partir d’ara,
una sessió de cinema un dia a la
setmana. A més, a la sala de la
planta baixa també s’han posat
cortines per separar millor els
diferents espais. 

Per una altra banda, també
es faran reparacions de petits
desperfectes que s’han anat acu-
mulant al llarg del temps en di-
verses dependències del Casal
d’Avis.

La quarta Setmana del Teatre del
municipi, organitzada per l’Ajun-
tament amb la col·laboració dels
grups escènics de la localitat, va fi-
nalitzar diumenge amb una bona
acollida de la Mostra 4.0. Aques-
ta iniciativa  va suposar la posada
en escena de La Llagosta Negra,
una performanceen la qual els es-
pectadors es van convertir, per uns
moments, en aspirants a detectius
i van haver de resoldre un crim co-
mès al municipi.

El públic, dividit en grups de 24
persones, van viatjar amb un mi-
crobús pels diferents escenaris de
l’obra: el Centre Cultural, el pati
d’una casa particular, el Forn Ri-
bas i el celler Boreal. A cada un dels
espais, els espectadors podien co-
nèixer una pista que els ajudaria a
resoldre el misteri. Els aspirants a

detectius podien anar comentat el
cas durant el trajecte. L’Ajunta-
ment i els grups estan buscant ara
dates per poder representar no-
vament l’obra i així poder donar ca-
buda a les persones que es van que-
dar sense entrada.

Fins ara la setmana del teatre
de la Llagosta es portava a terme
al juny, però enguany s’ha decidit
fer a l’octubre per incrementar el
nombre d’espectadors. El regidor

de Cultura, Mariano Garcia, con-
sidera que el canvi de dates “ha
funcionat bé, perquè hem acon-
seguit el que buscàvem: augmen-
tar el nombre de públic assistent”. 

La programació d’aquesta cita
va començar el 16 d’octubre i ha
comptat amb una sessió de vide-
ofòrum, l’espectacle Animals de
Companyia, de la dramaturga Es-
tel Solé, propostes familiars, la
Mostra 4.0 i tallers, entre altres.

Un dels moments de l’obra La Llagosta negra. Foto: Ajuntament de la Llagosta

Bona acollida de la Mostra 4.0
de teatre del municipi

Redacció
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Oci | Relats de por a la Biblioteca Municipal
El recital de contes que va fer la Biblioteca, dimarts a la nit, amb motiu de la celebració de Tots

Sants va comptar amb l’assistència d’una quarantena de veïns. Per tercer any consecutiu, les
membres del Taller de Contes de la Biblioteca, que dirigeix Conchi Fernández, van llegir històries

de misteri creades per elles mateixes i una adaptació d’un fragment de Don Juan Tenorio. 

Finalitzen les obres de
remodelació del Pavelló 1

SANT FOST4El Pavelló 1 del
municipi ja està completament
remodelat. Divendres passat,
l’alcaldessa, Montserrat San-
martí, acompanyada d’altres
membres de l’equip de govern,
va mostrar l’equipament a re-
presentants de les entitats de
Sant Fost.

Les obres del Pavelló s’han di-
vidit en dues actuacions portades
a terme entre els mesos de se-
tembre i octubre. Aquest mes,
s’ha fet la reposició de la pista es-
portiva, amb la subvenció del
Consell Català de l’Esport i el mes

passat es va finalitzar la retirada
de la uralita del sostre i la col·lo-
cació d’un nou. D’aquesta manera
es dóna resposta a una de les ne-
cessitats de remodelació que te-
nen alguns dels equipaments del
municipi i que feia temps que
s’havien de portar a terme.

Habitualment, el Pavelló 1
s’utilitza per activitats de l’escola
i l’AMPA Joaquim Abril, entitats
esportives (handbol i futbol
sala) i activitats festives i cultu-
rals puntuals, cosa que feia molt
necessària la remodelació d’a-
quest equipament.

Continua el serial de Valeo. Ara la di-
recció de l’empresa assegura que està
explorant la reindustrialització de la
planta de Martorelles, però que no
renuncia al trasllat dels treballadors
a Saragossa. Així ho ha comunicat
al comitè d’empresa en la darrera
reunió mantinguda ahir amb la di-
recció, la qual també ha ofert tras-
llats voluntaris a les plantes de
Martos (Jaen) i de Fuenlabrada
(Madrid), a més de comprome-
tre’s a mantenir les indemnitzacions
pactades en acords anteriors.

En les darreres reunions, Va-
leo i treballadors han pactat que
una comissió amb presència de les
dues parts farà el seguiment del
procés de reindustrialització o re-
col·locació que té com a data límit
el setembre de 2016.

CCOO, per la seva banda, em-
plaça l’empresa a concretar solu-
cions en els compromisos indus-

trials i torna a plantejar una solu-
ció laboral per a tota la plantilla,
que permeti mantenir l’ocupació.
A més, CCOO exigeix a Valeo que
les mesures que s’acordin “no si-
guin forçoses ni extintives”.

Sigui com sigui, tres mesos
després de l’inici de la vaga, i
malgrat que la negociació està
oberta, els treballadors de Valeo
mantenen l’aturada indefinida.
La decisió comporta mantenir la
vetlla davant de la fàbrica, el co-

negut com a campament de la
Gàl·lia, on dia i nit grups de va-
guistes vigilen que ningú s’endu-
gui la maquinària, la qual cosa dei-
xaria els treballadors sense cap
força en aquest contenciós.

Juan Zamora, president del
comitè d’empresa de Valeo, té clar
que “mentre no s’arribi a un acord
acceptable per als treballadors es
mantindrà la vaga indefinida, tam-
bé durant la negociació que ac-
tualment estem realitzant”.

Valeo estudia reindustrialitzar la
planta sense renunciar al trasllat

Redacció
MARTORELLES

Els treballadors de la planta mantenen la vaga. Foto: Arxiu

Una imatge de la nova pista del Pavelló 1. Foto: Ajuntament de Sant Fost

Martorelles | Comença la campanya ‘Tast’l Mercat ‘ 
Bona acollida de la primera activitat de la campanya Tast’l Mercat que es
va portar a terme dissabte passat i que consisteix a celebrar un dissabte 
de cada mes una activitat relacionada amb el mercat i el sorteig d’una 
panera, amb l’objectiu de promocionar el mercat ambulant de Carrencà.
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Montmeló

Un projecte pilot forma
cuidadors no professionals

FORMACIÓ4L’Ajuntament, amb
la col·laboració del Departament
de Benestar Social i Família i en
conveni amb la Creu Roja, ha ini-
ciat un projecte pilot per oferir
una formació individualitzada i
especialitzada a persones cuida-
dores no professionals. L’objec-
tiu és millorar la qualitat de vida
tant de la persona dependent
com del cuidador.

Les persones beneficiàries
del projecte reben un total de cinc
sessions de formació al domici-
li d’una durada de dues hores ca-
dascuna d’elles. Aquestes ses-

sions són impartides per un pro-
fessional de la salut amb expe-
riència en la cura de persones de-
pendents.

La temàtica de les sessions
formatives se centra en pautes de
nutrició i alimentació, informa-
ció sobre productes de suport,
mobilitzacions i transferències,
cures bàsiques, prevenció d’ac-
cidents i pautes d’actuació en cas
d’accident sanitari al domicili i
inclouen també sessions sobre
estimulació cognitiva adaptades
als recursos i característiques
de la persona cuidadora.

Les obres de la remodelació de
la plaça Joan Miró ja estan en
marxa. Els treballs van comen-
çar fa uns dies i suposaran l’ac-
tuació en la zona de la plaça pú-
blica existent que va ser execu-
tada per l’Incasòl i on hi ha
problemes d’humitats des de la
seva inauguració.

La primera fase de les obres
consisteix en els treballs d’en-
derroc i desmuntatge de la ur-
banització actual, així com la
construcció de la impermeabi-
lització de l’espai. El termini
d’execució d’aquesta fase serà de
tres mesos i, per tant, està pre-
vist que s’acabi el mes de gener
de 2016.

La segona fase consistirà en
l’acabament de la urbanització
amb la nova pavimentació, ins-
tal·lacions i mobiliari urbà. El
termini d’execució d’aquesta
fase serà d’uns quatre mesos, per

la qual cosa, l’Ajuntament pre-
veu la finalització total dels tre-
balls el mes de maig de 2016
aproximadament.

El projecte de la plaça Joan
Miró, que té un import de
391.250 euros, va ser projectat
a finals de 2013 i es va sotmetre
a un procés de participació en-
tre els veïns i veïnes de la plaça.
L’elaboració del projecte es va
dur a terme per l’Incasòl després

d’una visita per veure l’estat de
la zona i els problemes de fil-
tracions i humitats existents en
aquesta plaça. El conveni entre
l’Incasòl i l’Ajuntament de
Montmeló, va ser signat el pas-
sat 26 de gener.

En aquesta ocasió, l’Incasòl
assumeix el pagament de
110.000 euros, mentre que l’A-
juntament assumeix els 281.250
euros restants.

Obres de remodelació de la plaça Joan Miró. Foto: Ajuntament de Montmeló

Comença la remodelació 
de la plaça Joan Miró

Medi Ambient | Traslladen les oliveres de la plaça de la Vila
Les dues oliveres situades a la part exterior de l’antiga plaça de la Vila han estat replantades a
la zona enjardinada del Sector Nord. El trasllat de les dues oliveres forma part del projecte de

remodelació de la zona centre. Amb aquesta reubicació la nova plaça de la Vila guanyarà espai 
per realitzar diferents usos i es donarà una visió urbanística de més continuïtat a la zona.

Redacció
MONTMELÓ

Detall del cartell del projecte pilot. Foto: Ajuntament de Montmeló
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El Creve participa en 
el projecte europeu LEMO

FORMACIÓ4El Centre de Re-
cursos del Vehicle Elèctric (CRE-
VE) ha participat en el projecte
europeu LEMO. L’objectiu prin-
cipal d’aquest projecte és aug-
mentar la qualitat de l’ensenya-
ment i l’aprenentatge en la For-
mació Professional a partir del
desenvolupament d’un innova-
dor mòdul d’educació Mobilitat
Elèctrica. 

Segons la regidoria de Des-
envolupament Local, “el projec-
te pretén impulsar noves formes
d’ensenyament i aprenentatge, la
transferència i difusió de bones
pràctiques entre les escoles eu-
ropees de Formació Professional
i l’enfortiment de les connexions

entre l’educació FP i el mercat la-
boral, enfocat al camp de la e-
mobility”. 

El CREVE, convidat per la
Fundació RACC i representat
per Patrick Renau, expert col·la-
borador del centre perpetuenc,
ha explicat l’experiència del
projecte perpetuenc pioner a
Catalunya en la incorporació
de coneixements del vehicle
elèctric en els Graus Mitjans de
Formació Professional d’Ins-
tal·lacions Elèctriques i Elec-
tromecànica de vehicles auto-
mòbils. Al LEMO també van
participar professors de For-
mació Professional de Finlàn-
dia, Eslovènia i Croàcia.

L’alcaldessa, Isabel Garcia, aler-
ta que el Ministeri de Foment no
està complint els terminis que va
anunciar respecte a la redacció del
projecte de l’estació de la línia R8
a la Granja Soldevila.

Garcia recorda que el Minis-
teri de Foment es va comprome-
tre que el projecte definitiu esta-
ria redactat al mes d’agost i “a ho-
res d’ara, tot i que hem intentat
contactar amb el Ministeri en
nombroses ocasions, no tenim cap
notificació que l’estudi s’hagi re-
dactat”. L’alcaldessa també indi-
ca que el Ministeri va anunciar
que les obres disposaven d’un
pressupost de 3,5 milions d’euros
i es va comprometre a licitar els
treballs al desembre. “Estem pre-
ocupats perquè no ens consta
cap actuació i tot apunta que
aquests terminis no es compli-
ran”, lamenta Isabel Garcia.

Per altra banda, l’Ajuntament

ha presentat al·legacions al Pla de
Transports de Viatgers de Cata-
lunya 2020. El traçat alternatiu de
desdoblament de la R3, la inter-
modalitat de la futura estació de
la R8 i la millora d’algunes de les
parades del terme municipal són
les principals demandes del con-
sistori perpetuenc. 

Així doncs, l’Ajuntament ha
sol·licitat la inclusió de l’estudi del
traçat alternatiu del desdobla-
ment de la R3 al seu pas pel mu-
nicipi. Segons el consistori, tam-

bé s’ha afegit al document d’al·le-
gacions el plànol i tota la infor-
mació relativa a la proposta de la
connexió entre la R3 i la R8 que
evitaria el pas de trens pel mig del
barri de la Florida, que ocasiona
problemes de sorolls i vibracions,
entre altres. A més, afirmen,
“aquesta proposta permetria dis-
posar d’una estació central a la
Granja Soldevila i eliminar l’actual
de la Florida, que no compleix
amb la normativa d’accessibilitat
i presenta moltes mancances”. 

Garcia alerta que no es compliran els terminis del projecte de la R8. Foto: Arxiu

L’alcaldessa acusa Foment de no
complir amb el projecte de la R8 

Serveis | Obren el concurs dels horts de la Plana del Molí 
La regidoria de Medi Ambient ha convocat un concurs públic adreçat a les persones que vulguin

formar part de la llista d’espera per conrear un hort de la Plana del Molí. Tot i que les 420
parcel·les de la zona estan ocupades, a través d’aquesta convocatòria es pot optar al conreu dels

horts que puguin anar quedant lliures. Les inscripcions s’obriran a partir del 9 de novembre.

Redacció
SANTA PERPÈTUA

Una de les accions formatives del CREVE. Foto: Ajuntament SPM
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BIGUES I RIELLS4L’Ajuntament
de Bigues i Riells ha concedit un
total de 129 noves beques de
menjador que se sumaran a les
99 que va aprovar el Consell Co-
marcal. En total, s’han concedit
55 beques al 100% i 173 al 50%.
L’Ajuntament hi ha destinat una
partida de 146.740 euros. D’al-
tra banda, 240 alumnes del mu-
nicipi ha rebut ajuts de material
escolar d’un màxim de 80 euros.

Bigues i Riells
dóna 129 noves
beques menjador

CARDEDEU4La regidora de CiU,
Míriam Nogueras, ha denunciat
als Mossos d’Esquadra que diu-
menge passat va rebre amenaces
de mort després de participar en
la tertúlia del programa La Sex-
ta Noche. Les amenaces es van
fer a través d’un fòrum d’internet,
on al costat de la foto de la regi-
dora l’amenaçador deia que feia
“molts anys que no sentia tantes
ganes de matar algú”.

Amenaces
de mort a una
regidora de CiU

LLIÇÀ D’AMUNT4L’Ajuntament
mantindrà el servei de menjador
solidari a domicili per a gent gran
que viu sola, que es va engegar
aquest estiu. El servei ha tingut
molt bona acollida i ja s’ofereix
un menú diari a 24 persones
grans del municipi. L’objectiu
d’aquesta iniciativa és assegurar
un àpat equilibrat al dia a aques-
tes persones que reben els ali-
ments al seu domicili.

El menjador
solidari per a gent
gran continua

SANT CELONI4L’Ajuntament de
Sant Celoni ha aprovat un catà-
leg de masies per regular els
usos i les possibilitats de 99 ca-
ses rurals, la majoria de les quals
són del Parc Natural del Mont-
negre i el Corredor.  L’alcalde,
Francesc Deulofeu, destaca que
el catàleg pretén “regular les tra-
mitacions dels propietaris de
masies per millorar l’habitatge o
sol·licitar-ne un ús concret”. 

Sant Celoni
regularà els usos
de 99 masies

La Fiscalia manté la petició de
presó per a l’exsecretari de l’A-
juntament de Les Franqueses,
Lluís Muñoz, i l’exarquitecte
municipal, Joan Valls, per per-
metre la construcció d’un Mer-
cadona a Bellavista.

Lluís Muñoz s’enfronta a set
anys de presó pels delictes de pre-
varicació urbanística i falsedat en
document oficial. En el cas de
Valls, es demana un any de pre-
só per prevaricació urbanística.
Per a tots dos, a més, la Fiscalia
demana penes d’inhabilitació
per ocupar càrrecs públics, de 13
i 8 anys respectivament. No opi-
nen el mateix les seves defenses,
que en proposen la lliure abso-
lució en considerar que no han
comès cap mena de delicte.

El judici que es va portar a
terme la setmana passada a l’Au-
diència de Barcelona ha quedat
vist per sentència.

L’exsecretari, per la seva ban-
da, assegura que “no era cons-
cient que s’estigués cometent
una irregularitat” i afegeix que es
va ajustar “a allò que els polítics
volien que s’aprovés”. En aquest
sentit, recorda que el regidor de
l’àrea va elevar la llicència d’obres
al debat de la junta de govern del
9 d’abril de 2008 aquell mateix
dia, fet que no era habitual. 

L’advocat de Valls insisteix

que l’arquitecte va valorar el
projecte en l’aspecte tècnic sen-
se entrar en l’adequació del su-
permercat a la normativa urba-
nística, perquè això s’havia fet en
un tràmit previ i des d’un altre
departament de l’Ajuntament.
La fiscalia, en canvi, sosté que no
pot ser que un arquitecte muni-
cipal amb més de 30 anys d’ex-
periència al municipi no tingui
coneixement de les normatives.

El Mercadona de la urbanització Bellavista. Foto: Google Maps

Mantenen la petició de presó per
als imputats en el cas Mercadona
Redacció
LES FRANQUESES

Vallromanes | Congelen l’IBI urbà i abaixen el rústic
Els ciutadans de Vallromanes seguiran pagant el mateix IBI que l’any passat 

en el cas del sòl urbà i una mica menys en el del rústic. L’Ajuntament ha decidit
portar a terme aquesta mesura per equiparar els dos impostos. Amb la congelació

de l’IBI, el consistori deixarà d’ingressar aquest any prop de 14.000 euros.



Els tres punts es van quedar a la
Bòbila. L’EC Granollers va tornar
a casa amb les mans buides en el
partit contra el CF Gavà de di-
mecres passat (1-0). Un gol d’Al-
bert Cazorla al minut 48 de par-
tit va donar la victòria als homes
de Juanma Pons, que ara són se-
gons, en el millor partit de la jor-
nada intersetmanal de Tercera. El
Granollers cau fins a la sisena po-
sició, però és a només un punt de
la zona de playoff.

La primera part va ser molt
igualada, amb alternatives per
als dos equips, tot i que l’oportu-
nitat més clara d’aquest període
va ser per als del Baix Llobregat.
Després d’una gran jugada indi-
vidual, Alex Cano va provar la re-
matada contra la porteria de Jose
Ortega, però el xut del migcam-

pista gavanenc no va anar entre
pals.

Al minut 1 de la represa el ma-
teix Cano va posar a prova Orte-
ga, que va evitar el primer gol del
Gavà. Dos minuts després, el
porter santboià no va poder evi-
tar la rematada a boca de canó de
Cazorla que avançava els locals. 

Albert Garcia va fer entrar
Bauli i Gerard Font per buscar

l’empat, però els gavanencs van
replegar-se per defensar la seva
renda i malgrat l’expulsió d’Iu Ra-
nera van saber patir per endur-se
la victòria.

La competició no s’atura i
diumenge al migdia els homes
d’Albert Garcia rebran el CD
Masnou al Municipal del carrer
Girona. Els maresmencs ocupen
la divuitena posició.

21 | 

30 octubre 2015

Esports
líniavallès.cat

Pau Arriaga
GRANOLLERS

La derrota fa que els vallesans caiguin a la sisena posició. Foto: ECG

L’EC Granollers cau a la Bòbila
en el millor partit de la jornada
» Un gol de Cazorla dóna els tres punts al Gavà, el segon classificat
» Els homes d’Albert Garcia rebran el Masnou diumenge al migdia

El Fraikin paga les errades
defensives amb una derrota

GRANOLLERS4El Fraikin va pa-
tir la segona derrota de la tem-
porada abans-d’ahir contra l’A-
demar de Lleó (28-30) en el par-
tit més destacat de la novena jor-
nada de la Lliga Asobal.

El Palau dels Esports va aco-
llir la presentació de tots els
equips de base del club, però la
festa no va acabar bé del tot. El
Fraikin va acabar amb les mans
buides contra els lleonesos, un
dels equips històrics de la com-

petició. El Granollers va arribar a
gaudir d’un avantatge de 3 gols
(11-8), però els castellans van re-
accionar i van marxar al descans
amb un empat a 13.

L’Ademar va aprofitar les
errades defensives del Fraikin i no
va cedir la iniciativa en tot el se-
gon període. Els vallesans van te-
nir l’opció d’empatar a 28, però
Cupara va aturar el xut de De To-
ledo i l’Ademar va sentenciar en
la següent jugada.

Exhibició del CB Mollet
a la pista del Sant Nicolau

MOLLET4Un esplèndid Ramon
Espuña (14 punts, 14 rebots i 3
taps, amb 29 de valoració) va li-
derar el CB Mollet dissabte pas-
sat en la visita a Sabadell. Els
molletans van passar per sobre
del Sant Nicolau (56-80) en un
partit que es va resoldre a la se-
gona meitat.

Els sabadellencs van plantar
cara durant els dos primers quarts
i van marxar al descans un punt
per sobre, però aquesta igualtat va
començar a trencar-se. A poc a
poc, el Mollet va començar a
obrir escletxa en el marcador,

amb una bona efectivitat de cara
a cistella i una bona defensa que
va ofegar els atacs sabadellencs.

El darrer quart va ser un
monòleg negre. Espuña no tenia
rival a la pintura i a més va su-
mar un gran nombre de rebots
dels llençaments locals. El par-
tit es va tancar amb un claríssim
6 a 21 favorable al Mollet.

Els homes d’Àlex Coma bus-
caran la sisena victòria de la
temporada demà a tres quarts de
8 del vespre al Plana Lledó con-
tra un dels equips més forts del
grup, el JAC Sants. 

Els títols de l’International GT
Open es decideixen al Circuit 
MONTMELÓ4El Circuit torna a
ser decisiu en la lluita pels cam-
pionats de l’International GT
Open. Es tracta de la Radical Eu-
ropean Masters, el GT Open,
l’Euroformula Open, el Cam-
pionat d’Espanya F3 i la SEAT
Leon Eurocup, que es disputaran
aquest cap de setmana.

Els títols de la International
GT Open es disputaran en dues
mànigues, una dissabte i una
diumenge, en dues curses emo-

cionants que decidiran el títol en-
tre la parella dels portuguesos
Valente-Ramos i dels corsos La-
thouras-Rugolo.

Per altra banda, el català Pol
Rosell i el noruec Stian Paulsen
seran les dues figures que es ju-
garan el campionat a la darrera
cursa de la SEAT Leon Eurocup.
També caldrà seguir amb aten-
ció les actuacions de pilots com
David Cebrián, Jordi Oriola o
Amàlia Vinyes.

Martorelles | Martín Parejo participa en els Mundials de Doha
L’atleta paralímpic martorellesenc Martín Parejo és a Doha, la capital de Qatar, on s’estan dis-

putant els Mundials d’Atletisme que acabaran demà. El vallesà, invident, va acabar desè en la fi-
nal de salt de llargada i també va disputar les semifinals de la prova de 100 metres. La darrera

disciplina en la qual competeix serà el relleu de 4x100, que es començarà a disputar avui mateix.

Els granollerins no van poder superar l’Ademar. Foto: BMG / Xavier Solanas
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AGENDA SETMANAL

línia 21 edicions de proximitat 
Barcelona · Barcelonès Nord
Baix Maresme · l’Hospitalet

Baix Llobregat ·Vallès · Turisme

Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia

Línia
Línia
Línia
Línia
Línia

Línia
Línia
Línia

Periodicitat

Mensual
Eixample
Nou Barris
Sarrià-Sant Gervasi
Sant Andreu
Ciutat Vella
Horta-Guinardó
Mar (ed. Castelldefels i entorn)
Mar (ed. Baix Maresme)
Vallès (ed. Cerdanyola i entorn)
Vallès (ed. Sabadell i entorn)
Cornellà
Tres (Esplugues i entorn)
Nord (ed. Martorell i entorn)
l’Hospitalet

Quinzenal
Sants
Sant Martí
Gràcia
Les Corts

Setmanal
Nord (ed. Barcelonès Nord)

Vallès (ed. Vallès Oriental)

Tirada

180.350
15.025
15.025
15.025
15.025
15.025
15.025
15.025
15.025
10.025
10.025
10.025
10.025
10.025
10.025

120.200
15.025
15.025
15.025
15.025

100.200
15.025
11.025

Total 404.750

14 mensuals
4 quinzenals
2 setmanals

180.350
120.200
104.200

publicitat@comunicacio21.com

la primera xarxa 
de periòdics de proximitat del país

404.750 
exemplars

difusió controlada per OJD/PGD

línia

AVUI 30 D’OCTUBRE
21:00 Utilització d’un telescopi. Taller per tenir

unes guies molt pràctiques per treure profit
del telescopi. Es començarà amb unes nocions
bàsiques sobre la utilització dels diferents ti-
pus de telescopis i després es farà una pràc-
tica. / Museu de Granollers.

AVUI 30 D’OCTUBRE
17:30 Castanyes i moniatos. Inici del curs de con-

tes, a càrrec de Mireia Peña que explicarà his-
tòries relacionades amb la tradició de la
castanyada. Dirigit a infants a partir de tres
anys. / Biblioteca Can Mulà.

DIMARTS 3 DE NOVEMBRE
19:00 Club de lectura: Una habitació amb vistes.

Tertúlia en la qual es parlarà sobre l’obra d’Ed-
ward Morgan Forsters. Modera Núria Bas. Ac-
tivitat gratuïta. Cal inscripció prèvia. / Bi-
blioteca Can Mulà.

AVUI 30 D’OCTUBRE
10:00 Emprenedors + de 40 anys: perquè és un

bon moment? Taller adreçat a persones ma-
jors de 40 anys que estiguin pensant a iniciar
un nou negoci. L’objectiu del curs és identifi-
car les competències adquirides durant la tra-
jectòria personal i professional per avaluar-les
i visualitzar les possibilitats per emprendre un
negoci amb èxit. / La Marineta.

DIUMENGE 1 DE NOVEMBRE
18:30 Petits monstres. Obra de teatre en la qual

s’analitzen les relacions entre germans i la cri-
si dels 40. Es tracta d’una crítica a les con-
vencions socials, al pragmatisme de la vida de
parella i a l'ideal femení, que la protagonis-
ta trenca amb ironia i mordacitat. / Teatre Can
Rajoler.

DEMÀ 31 D’OCTUBRE
20:00Venda de castanyes. La Casa de Andalucía

de la Llagosta se suma a la celebració de Tots
Sants instal·lant al Centre Cultural una parada
de venda de castanyes. / Centre Cultural de
la Llagosta.

DIMECRES 4 DE NOVEMBRE
16:00Un barco cargado de arroz. El Club de lec-

tura del mes de novembre estarà dedicat a
aquesta obra d’Alicia Giménez Barlett. Acti-
vitat gratuïta. / Centre Cultural i Juvenil Can Pe-
legrí.

DEMÀ 31 D’OCTUBRE
20:00 SANT FOST Teatre: Sant Fost Terror. Pro-

posta de teatre interactiu en el qual l’interior
de l’Ateneu es convertirà en un internat on
passen coses estranyes. Per a tots els públics.
Preu: 4 euros. / L’Auditori de l’Ateneu.

GRANOLLERS LA LLAGOSTA COMARCAPARETSMOLLET

Els infants, a partir de 3 anys, acom-
panyats d’un adult podran elaborar
dolços de la nit d’ànimes i aprendre a fer
maquillatge. L’activitat està organitza-
da pel Nou Casal i el Mercat municipal.
/ Plaça d’Antoni Baqué.

Taller de cuina i maquillatge
Avui 30 d’octubre a les 17:00

És una de les obres més conegudes d’Os-
car Wilde, que fa un retrat crític de l'al-
ta societat anglesa del segle XIX que es
desenvolupa al voltant d’una sèrie
d’embolics amorosos. A càrrec dels Tre-
mollaires. Preu: 5 euros. / Sala Fiveller.

La importància de ser Frank
Dg. 1 de novembre a les 18:00

L’itinerari, situat a la nau Dents de Se-
rra, escenificarà una fàbrica de 1939 tras-
tornada i embogida per l’horror de la
Guerra Civil. A part del gran túnel, es farà
una segona versió més reduïda pels in-
fants, un Túnel Infantil per a tota la fa-
mília./ Roca Umbert.

Horror Factory - Túnel 
del terror

Demà 31 d’octubre a les 18:00

MARTORELLES. Es tracta d’un mo-
nogràfic enfocat a la festivitat de Tots
Sants/Halloween en el qual, a més de
l’explicació dels orígens històrics dels
mites, els participants dels tallers es
disfressaran i recrearan alguna esce-
na de cada mite. / Casal d’Avis.

Els mites de la por: bruixes
vampirs i mòmies

Avui 30 d’octubre a les 19:30
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